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§ 13 
Skrivelse om skyddsrum. Svar på skrivelse  
FSK 2024/367 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner fastighetskontorets 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 

  
Vi tackar kontoret för svaret på våra frågor och noterar att det 
just nu genomförs besiktningar av samtliga skyddsrum i 
beståndet med ramavtalad besiktningsentreprenör som är 
sakkunnig på skyddsrum. Detta är naturligtvis positivt och vi 
förväntar oss en redovisning av det arbetet i nämnden när det 
är klart. Tyvärr saknar vi svar på den kanske mest relevanta 
frågan, nämligen den om hur kontorets plan för arbetet ser ut 
de kommande åren. Det gäller inte minst de större 
skyddsrummen som idag inte lever upp till kraven för 
fungerande skyddsrum. Vi emotser därför att kontoret 
presenterar en åtgärdsplan för nämnden, förslagsvis i 
samband med den önskade redovisningen av genomförda 
besiktningar. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2024/367-2 (Godkänd - R 1) Skrivelse om skyddsrum. 
Svar på skrivelse 

 FSK 2024/367-1 Bilaga 1 Skrivelsen 
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